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Postpensjonistene i Haugesundregionen 

Referat/Protokoll fra styremøte 
Dato/sted Haugesund 24.04.2025 

Til stede: 
• Øyvind Hegglund,  
• Irene Myklebust 
• Kjell Skorild 
• Liv D. Hervik 
• Anne Cecilie Førland 
• Asbjørn E. Nilsen 

 

Ikke møtt: 
• Lars Ove Vestbø 

 

Sakliste for møtet 
1. Referat fra siste styremøtet.  
2. Aktuelle saker 
3. Verving 
4. Turen til Rex-Garden 
5. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 - Referat 
Gikk gjennom referatet fra siste medlemsmøte fra 10. april. Det var få oppmøtte på dette treffet 
(25). Det kan virke som det er et økende frafall av forskjellige grunner, medlemmer blir eldre og har 
vondt for å ta seg fram.  

Det viktig å få tak i nye medlemmer for å erstatte frafallet. I tillegg prøve å få engasjert medlemmer 
som har valgt andre møteplasser. 

Det ble også nevnt at oppdekningen på bordene på treffene bør fordeles på begge sider av 
møterommet i Folkehjelpshuset. Dette på grunn av bilstøy fra Karmsundgata som rammer spesielt 
den ene siden av rommet. Dette tas opp med kjøkkenet.  

Det var forøvrig ingen bemerkninger til selve referatet. 

 

Ad punkt 2- Aktuelle saker 
Leder gikk igjennom innboksen fra ZOHO mailboksen. Alle innkomne mailer som er avklart og 
oppgjort ble slettet.  

Ringeprosjektet: Leder forklarte i den forbindelse at han og flere andre tillitsvalgte i Fagforbundet i 
regionene på Vestlandet skal ta en ringerunde til alle medlemmene og fortelle hva blant annet 
medlemskontigenten går til. 

Det er en oppfordring fra PP om å sende nyheter til ‘’Postpensjonisten’’ som kan ha allmenn 
interesse.  
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Foreningsinformasjon som ligger i Brønnøysundregistret er ikke ajour. Leder retter dette opp. 

Oversikt over medlemmer som ikke har betalt kontingenten ble gjennomgått. Det tas kontakt på 
telefon til alle som ikke har betalt. Denne ringejobben fordelt mellom medlemmene i styret.  

 

Ad punkt 3- Verving 
Å verve nye medlemmer er utfordrende. På ledermøte 1.-2. april var dette også tema blant de øvrige 
postpensjonistforeningene i landet. Det er en gjenganger at folk er opptatt av aktiviteter og spesielt 
reiseaktivitet som trekkplaster for å få opp engasjementet. 

    

Ad punkt 3- Turen til Rex-Garden 
Turen går som planlagt 5. juni. Påmeldte møter på Raglamyr og samler seg i privatbilene for 
felleskjøring. Det vil være mulig å koble seg opp på veien underveis mot Førde. Dette må de selv 
melde fra om i påmeldingen. Sekretær lager innbydelse for påmelding til denne dagsturen. 

 

Ad punkt 4- Eventuelt 
Oppmerksomhet ved dødsfall: Det ble en diskusjon og en avklaring rundt hvem som regnes som 
postpensjonist og medlem i forhold til hvem som skal ha oppmerksomhet ved dødsfall.  

Konklusjon: Alle tidligere posttilsatte som er medlemmer av pensjonistforeningen og som går bort 
skal ha bårebukett i forbindelse med begravelsen. Tidligere postansatte som ikke er medlemmer 
skal også ha bårebukett når vi klarer å spore opp dødsfallet.  

Kontingent: Det er registret i postinfo at medlemmer fra 76 år til 80 år som betaler 500,- i dag skal 
økes til 550,- 

Referatskriving: Det ble tatt opp forhold knyttet til referatskriving og gjennomgang av korrektur i 
teksten. Korrekturen bør fokusere på grammatiske feil/korrigeringer. Selve innholdet i referatene tas 
opp på styremøtene i etterkant for oppklaring.  

Leder viste en videosnutt om nasjonal beredskap. Dette er tema som blir viktig forholde seg til med 
den usikkerheten vi lever i nå for tiden.  

Veteranbåt: I slutten av juli vil veteranbåter reise opp kysten. Disse skal også innom Haugesund 
30.juli – og ligge til morgenen torsdag 31. juli. Det oppfordres til at postpensjonisten tar en tur 
innom båtene. De kunne også arrangere båttur. Informasjon legges ut på FB i tillegg til informasjon  
på nettsiden. Dette varsles i god tid før ferietid. 

Reisekomiteens engasjement ble også diskutert. Medlemmene i reisekomiteen innkalles herved 
til neste styremøte. 

Innhold i medlemsmøtene: Det ble diskutert at det kan være positivt å slippe til medlemmer som 
har lyst til å bidra med posterfaringer fra postlivet eller annen aktivitet.  
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Neste styremøte: 22. mai   

Referent: Kjell Skorild  

 

 

 

 

 


